

幼稚園教育計劃 中華文化校本學習活動 展示表格

東華三院黃士心幼稚園

學校名稱

2023-2024 年度 10 月

學年

高班

年級

活動名稱

香港回歸祖國 26 周年-國安-基本法博覽暨文藝綜合表演嘉年華表演

活動目標

- 初步認識國安及基本法
- 享受表演的樂趣

活動簡介

1. 為進一步加強及提昇學生及市民對國家安全和擁護基本法意識，致力宣傳港人作為國民的責任，故此透過「慶祝中華人民共和國成立 74 周年暨香港回歸祖國 26 周年—國安、基本法博覽暨文藝綜合表演嘉年華」期望透過多元活動，於教育、宣傳及推廣上提醒學生和市民注意提昇國家安全意識、擁護基本法，成為維護國家安全的一員。
2. 老師於 10 月 28 日(星期六)帶領幼兒到牛頭角上邨天幕廣場進行舞蹈表演，幼兒表現精彩。同時透過攤位遊戲讓幼兒初步認識國安及基本法。

活動記錄 (例如：兒童作品 / 活動的照片 / 影音)



**Kindergarten Education Scheme
School-based Learning Activity of Chinese Culture
Display Form**

Tung Wah Group of Hospitals Wong See Sum Kindergarten

Name of School

October , 2023-2024

School Year

K3

Grade Level

Name of Activity

The 26th Anniversary of Hong Kong' s Return to the Motherland-National Security-Basic Law Expo and Variety Performance Carnival Performance

Objective(s)

- Preliminary understanding of national security and basic law
- Enjoy the performance

Brief Descriptions:

1. In order to further strengthen and enhance students and citizens' awareness of national security and support the Basic Law, and to promote the responsibility of Hong Kong people as nationals, the Association organized "Celebrating the 74th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China and the Return of Hong Kong to the Motherland, 26th Anniversary of National Security, Basic Law Expo and Literary and Art Comprehensive Performance Carnival" hoping through diversified activities and education, publicize and promote to students and citizens, the raising awareness of national security, upholding the Basic Law, and becoming one of the being in protecting the national security.
2. On October 28 (Saturday), the teacher led the children to Ngau Tau Kok Upper Estate, for a dance performance. The children performed wonderfully. At the same time, let children have a preliminary understanding of national security and the basic law through booth games.

Record of Activity (E.g. Children's Work / Photos / Videos of the activity)

